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Uw brief 

 

Datum           26 juni 2020  

Betreft Advies cannabispreventie experiment gesloten coffeeshopketen  

 Correspondentie uitsluitend  
richten aan het retouradres 

met vermelding van de  
 datum en het kenmerk van 

deze brief. 
Geachte voorzitter, 

 

Hierbij stuur ik u, mede namens de minister van Justitie en Veiligheid, het rapport 

‘Advies preventieaanpak Experiment Gesloten Coffeeshopketen’ dat het Trimbos-

instituut op mijn verzoek heeft opgesteld. 

Het rapport beschrijft de risicogroepen voor cannabisgebruik, geeft een overzicht van 

beschikbare interventies en benoemt aanbevelingen voor een preventieve aanpak. Bij 

het onderzoek is gebruik gemaakt van literatuuronderzoek, interventie-databanken, en 

informatie uit interviews met preventiewerkers en beleidsmedewerkers van de aan het 

experiment deelnemende gemeenten. 

 

Zoals beschreven in onze brief van 29 oktober 2019 (kenmerk 34 997, nr. 32) is dit 

onderzoek bedoeld om na te gaan welke aanvullende maatregelen nodig zijn om te 

voorkomen dat de prevalentie van (risicovol) gebruik en overmatig gebruik van 

cannabis toenemen bij het experiment.  

 

Om de preventieaanpak goed te laten aansluiten bij de lokale en landelijke behoeften, 

is een werkgroep ingesteld met deelnemers van de experimentgemeenten en experts. 

De werkgroep zal vanaf deze zomer tot het einde van het experiment de actuele 

ontwikkelingen van het cannabisgebruik volgen. Met de werkgroep zullen wij 

binnenkort de aanbevelingen van het Trimbos-instituut bespreken, evenals de 

invoering van al ontwikkelde onderdelen, zoals de informatiebrochure voor 

cannabisconsumenten en de verplichte voorlichtings- en waarschuwingsboodschappen 

(in de vorm van symbolen) op de verpakking. 

 

Zodra wij samen met de werkgroep in kaart gebracht hebben met welke aanbevelingen 

wij aan de slag gaan en op welke termijn zullen wij uw Kamer daarover nader 

informeren. Dit zal naar verwachting tegen het eind van het jaar het geval zijn. 

 

Hoogachtend,  

 

de minister voor Medische Zorg 

en Sport, 

 

 

 

 

Martin van Rijn 


